
ZAKAJ Nl DELEGATOV
NA SEJE?

Ceprav so zbori skupščine občine Ljublja-
na-Moste polje imeli že po 25 sej, bi bilo zelo
poniembno ugotoviti, kateri delegati so manj-
kali na 24 prejšnjih sejah — se sprašuje član-
kar, »Spominjam se časov, ko še ni bilo dele-
gatskega sistema in sem bil prisoten kot refe-
rent na skupni seji dveh nekdanjih zborov
iste skupščine; sklepčna je bila zgolj z enim
članom čez potrebno večino. Sedanjemu dele-
gatskemu sistemu pripisujemo ne le boljši iz-
bor delegatov, marveč tudi boljše delo. Zato
ne bi bilo prav, da bi delegatom dovolili iti
po nekdanji, prav gotovo neprimerni poti...«

»Naša skupnost« — Ljubljana Moste Polje


